
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 10.4.2008 
 
Program: 

A) Stále úlohy 
1)  Otvorenie Predsedajúci 
2)  Schválenie spolufinancovania mesta na rekultiváciu 

skládky tuhého komunálneho odpadu. 
Prednosta 

3)  Záver Predsedajúci 
 

 
Prítomní: 

Peter Hanigovský O Mgr. Mária Kicková P 
Jozef Komara O Ing. Ján Lisoň P 
Mária Kaľavská P Ing. Marek Mikula P 
Štefan Faltin P MVDr. Michal Kapusta P 
Vladimír Tomko P Štefan Siváň P 
Ing. Štefan Mačuga O   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
MVDr. Michal Kapusta 
Vladimír Tomko 

Návrhová komisia 

Ing. Ján Lisoň 
Mária Kaľavská Overovatelia zápisnice 
Mgr.art. Štefan Siváň 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril primátor mesta Mgr. Jozef Bača o 17.00 hod.. V čase otvorenia rokovania bolo 
prítomných  7    poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
  
Bod č.: 2 
 Schválenie spolufinancovania mesta na rekultiváciu skládky tuhého 

komunálneho odpadu 
Diskusia 
 Ing. Janičko Chceme podať grant a k tomu je potrebné prijať uznesenie MZ 

o spolufinancovaní tejto akcie vo výške 5 %. Zajtra príde Dr. Zerola, ktorý 
to koordinuje, všetko sa zosúladí a zasiela do Bratislavy. Termín zaslania 
je 18.4.2008. Návrh na uznesenie sme Vám zaslali v prílohe ale dnes 
ráno na základe skutočností sa návrh na uznesenie zmenil. Na túto 
skládku bola uzatvorená zmluva s AG Trans v roku 2000. Odstúpili od 
tejto zmluvy, medzitým sme stihli urobiť nové výberové konanie. 
Vysúťažená cena je 5 506 198. Mesto zaplatí 5% z tejto sumy. 

Mgr. Bača Skládka sa rekultivuje od roku 2000. 
MVDr. Kapusta 5% je cca 275 tis. Sk. 
Ing. Janičko Menilo sa stavebné povolenie lebo sa tam vylial kal, ktorý zlepšil 

fungovanie skládky, o čom svedčí správa kompetentného úradu zo Žiliny. 
V roku 2000 sa začala rekultivácia.  Spolu sme dostali dotáciu cez 3 mil. 
Sk. Od roku 2000 do roku 2004 sme nedostali od štátu na rekultiváciu 
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skládky nič, až v roku 2005. Vyhrala firma Lorrion s.r.o. Sp. Podhradie. 
Ing. Lisoň Mesto sa zaviaže, že poskytne 5% bez ohľadu na to aký grant získame? 
Ing. Janičko Oprávnené náklady sú vysúťažené náklady. Musia vyzvať primátora na 

podpis a buď ju do určitého termínu podpíšeme alebo nie. 
MVDr. Kapusta Bolo viac firiem prihlásených do výberového konania? 
Ing. Janičko Áno. Prečítal zoznam prihlásených firiem. 
Ing. Lisoň Nedošlo k manipulácii s cenou pri výberovom konaní? 
Mgr.art.Siváň Je možné zmeniť uznesenie? 
Ing. Janičko Ide o schválenie 5% z oprávnených dokladov. 
MVDr. Kapusta Veľmi nediskutujme o tom aký slovosled v uznesení bude. Ako to chcú 

kompetentní, tak to napíšme. Mám takéto skúsenosti z praxe. 
Tomko Neoslovili sme aj iné obce, aby prispeli na skládku? Veď dookola nás 

všetky obce vozili v minulosti na skládku odpad. 
Ing. Janičko Teraz sú iné predpisy ako boli v minulosti. 
Ing. Lisoň Kto je vlastníkom pozemku ten sa má postarať o skládku, je to v našom 

katastri , nikto nám nepomôže. 
Ing. Janičko Tam je ešte problém lebo skládka je na dvoch parcelách, jedna je naša 

a druhá biskupského úradu. 
Uznesenie č.: MZ-5-8-B-1 
MZ schvaľuje spolufinancovanie Mesta Spišské Podhradie z vlastných zdrojov v rozsahu 5% 
z výšky oprávnených nákladov projektu „Rekultivácia skládky TKO“ v rámci výzvy OPŽP-P04-08-
1. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 10.04.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský  Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
V Spišskom Podhradí dňa 10.4.2008 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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